
 

   

Kandidaat-bestuurslid Voorzitter: Maarten van den Beld 
 

Ik ben Maarten van den Beld (45). Samen met mijn partner Annette en 
drie lieftallige dochters Madelief (13), Lotte (11) en Suze (5) woon ik in 
Driehuis. Mijn ‘volleybalcarrière’ begon ongeveer 40 jaar geleden bij 
Allides in Haarlem, één van de voorlopers van VC Spaarnestad. Met 
twee volleyballende ouders kon dat ook haast niet anders… zou je 
denken. Maar het is Annette en mij vooralsnog niet gelukt om onze 
meiden blijvend aan het volleyballen te krijgen. Momenteel speel ik als 
spelverdeler in H5, uiteraard nog altijd met veel ambitie, maar zonder al 
te veel illusies. Het lichaam wordt wat roestiger zullen we maar zeggen. 
Naast volleybal doe ik ook graag een rondje hardlopen of fietsen. En in 
de winter combineer ik graag skiën met het welverdiende drankje erna. 
Het leven is immers een feestje. 

 
Als je mij op 11 januari tijdens de bijzondere ALV benoemt als voorzitter van het bestuur van VC Spaarnestad, 
kun je er op vertrouwen dat ik samen met alle leden en vrijwilligers en mijn medebestuurders me volle bak 
ga inzetten om het organisatorische fundament van de vereniging verder te versterken, in de volle breedte. 
Dat fundament is nodig om al onze huidige en toekomstige sportieve ambities waar te maken. Plezier staat 
hierbij voorop in een sportomgeving waarin iedereen zich veilig, gerespecteerd en gewaardeerd voelt. 
 
Naast mijn gezin en sociale leven ben ik momenteel werkzaam als manager van de Data & Analytics 
afdeling van de NIBC Bank. Ik doe het lekker op cijfers en geloof in het gebruik van data om de juiste keuzes 
te maken en verhalen krachtig neer te zetten. Voordat ik anderhalf jaar geleden de stap naar de NIBC bank 
maakte werkte ik 12 jaar voor ING op het snijvlak van ‘business’ en ‘IT/data’, waarvan 7 jaar in een people 
managers rol. Ook al besef ik goed dat een sportvereniging geen bedrijf is en een bedrijf geen 
sportvereniging, zie ik wel heel veel interessante parallellen die over en weer te gebruiken zijn teneinde als 
organisatie te groeien.  
 
Met de voelbaar groeiende goede vibe die er momenteel heerst binnen de club, en het aantreden van een 
nieuw bestuur, is er wat mij betreft geen enkele twijfel dat er hele mooie dingen staan te gebeuren de 
komende maanden en jaren binnen onze club. Daar gaan we samen voor zorgen! Hele fijne jaarwisseling 
gewenst en alvast proost op een mooi 2025. Doe ik graag nogmaals op 11 januari door het glas met elkaar 
te heffen. 
  



 
Kandiaat-bestuurslid Penningmeester: Eugène La Haye 

 
Hoi allemaal, ik ben Eugène La Haye. Inmiddels 54 jaar en volleybal al 
een tijdje. Ooit begonnen bij Leython, daarna US (waar ik mijn vrouw 
Daphne heb leren kennen) en nu aan mijn 20 ste seizoen bezig in 
Haarlem. Wel van heren 1 inmiddels afgedaald naar heren 5. Maar nog 
steeds met heel veel plezier aan het volleyballen. Ook onze dochter 
Kim speelt inmiddels bijna 10 jaar bij de club. 
 
Sinds ik volleybal heb ik altijd wel een vrijwilligersrol vervuld. Eerst als 
trainer/coach en scheidsrechter. En later als bestuurder. Begonnen in 

1992 bij US Volleybal als secretaris, daarna als penningmeester van de Wibauthal (sporthal waar US vroeger 
speelde) en inmiddels ook alweer 15 jaar als penningmeester bij Vc Spaarnestad. Jezelf als vrijwilliger 
kunnen en willen inzetten voor de club staat bij mij altijd hoog in het vaandel. 
 
Ik zie het als een positieve uitdaging om met een nieuwe groep bestuursleden verder te kunnen bouwen 
aan onze mooie club. Ik probeer het financiële kader van de club zodanig te beheren dat ambitie en 
prestatie op een gedegen manier kunnen plaatsvinden zonder de breedteport en de ontwikkeling van 
jeugd te belemmeren. Het nieuwe bestuur biedt mij de kans om meer beleidsmatig aan de gang te gaan 
voor de club, en mij minder met de operatie te bemoeien. 
 
In het dagelijkse leven ben ik financieel directeur bij Corendon. Werken met cijfers is mij dus niet vreemd. 
Komend jaar staan we voor een grote uitdaging om onze hotels op Curaçao financieel te integreren in onze 
organisatie. Dus ik zal mijn tijd goed moeten verdelen tussen gezin, volleybal en het werk. Als extraatje werk 
ik 10 dagen per jaar als reisleider (via Stip Reizen/Corendon) bij de Formule 1 race in Abu Dhabi of Qatar. Zo 
kan ik hobby, reizen en werk ook mooi combineren. 
 
Met jullie goedkeuring op 11 januari ga ik graag nog een paar jaar aan de slag om te kijken of we ook alle 
financiële ambities op een gezonde manier kunnen invullen. 



 

   

Kandidaat-bestuurslid Secretaris: Miranda Heschlé 
 

Ik ben Miranda Heschlé en samen met mijn man Bart en onze twee zoons Thijs 
(18) en Stan (16) woon ik in Hoofddorp.  
Drie jaar geleden heeft Stan de overstap gemaakt naar VC Spaarnestad en dit 
seizoen speelt hij in de JA1. Hij heeft het enorm naar zijn zin bij VC Spaarnestad! 
Zelf speel ik geen volleybal, maar als trotse moeder en trouwe fan ben ik vrijwel 
altijd te vinden op de tribune.  
 
Naast secretaris van VC Spaarnestad ben ik ook secretaris van de 
Avondvierdaagse Floriande (Hoofddorp). Ik onderhoud de contacten met de 
basisscholen. Al sinds de oprichting in 2016 ben ik daarbij betrokken en 
afgelopen jaar liepen er maar liefst ruim 1600 kinderen mee! Het is ontzettend 
dankbaar om zo’n gezellig en sportief evenement te mogen organiseren. 

 
In mijn dagelijks leven ben ik kwaliteitscoördinator (voorheen intern begeleider) op een grote basisschool in 
Hoofddorp. Vorig jaar heb ik mijn post-hbo opleiding daarvoor afgerond. Na ruim 20 jaar zelf voor de klas te 
hebben gestaan, was ik toe aan een nieuwe uitdaging en ben nu drie jaar werkzaam als IB/KC. 
Als kwaliteitscoördinator ben ik verantwoordelijk voor de continue ontwikkeling van het kwaliteitssysteem 
van mijn school. Ik stimuleer onderwijsverbeteringen in leerteams (en coach en ondersteun de leerkrachten 
hierin), analyseer en rapporteer over ontwikkelingen m.b.t. zorg en leerresultaten, stel procesverbeteringen 
voor en ontwikkel daarmee het kwaliteitssysteem. Immers kinderen verdienen, en hebben recht op, 
kwalitatief goed onderwijs! 
 
Het afgelopen seizoen heb ik mij ingezet als secretaris van VC Spaarnestad en heb dat met veel plezier 
gedaan. Wat gebeurt er toch veel in onze mooie grote vereniging! Inmiddels heb ik al aardig mijn weg 
gevonden dankzij de fijne hulp van lieve mensen binnen de vereniging.  
Graag stel ik mij daarom op de ALV van 11 januari 2025 weer beschikbaar als bestuurslid Secretaris. Ik heb er 
zin in om met het nieuwe bestuur en alle leden en vrijwilligers mooie stappen vooruit te gaan zetten. 
 
Voor nu wens ik jullie allemaal een hele fijne jaarwisseling toe en hoop ik veel van jullie te ontmoeten op  
11 januari en het glas dan te heffen met elkaar op een goed en sportief 2025! 
 
  



 
Kandidaat-bestuurslid Cultuur en Veiligheid: Herman IJzerman 
 

Ik ben Herman IJzerman, en samen met mijn vrouw Julia en onze jongens Lucas en 
Léan wonen we in Haarlem. Ondertussen loop ik alweer 13 jaar rond bij de 
vereniging, en dit seizoen speel ik in heren 7. We proberen dit seizoen écht een keer 
kampioen te worden! 
 
Als je me 11 januari tijdens de ALV kiest zal ik het nieuwe bestuurslid Cultuur en 
Veiligheid worden. Daarnaast zal ik als vice-voorzitter de honneurs van onze mooie 
vereniging waarnemen als onze voorzitter verhinderd is. Tijdens mijn 
werkzaamheden voor de commissie cultuur en veiligheidsbeleving deze zomer zijn 
er veel aanbevelingen aangedragen – hier wil ik graag vanuit het bestuur mee aan 
de slag gaan. 

  
In mijn dagelijks leven ben ik bij Koninklijke Marechaussee verantwoordelijk voor het gereed krijgen en 
houden van de militairen. Na mijn studie Bewegingswetenschappen en promotie aan de Universiteit 
Maastricht heb ik 11 jaar in de topsport gewerkt als wetenschappelijk adviseur voor alle bondscoaches. 
Daarnaast ben ik ook verantwoordelijk geweest voor het opzetten en coördineren van het grootste 
cultuuronderzoek in de topsport.  
 
Veel mensen dragen de club een warm hart toe en ik kijk ernaar uit om in 2025 samen met jullie verder in 
onze cultuur te investeren. Integriteit en samenwerken vind ik daarbij de belangrijkste speerpunten. Met z’n 
allen zullen we de volgende stap vooruit gaan zetten.  
Voor nu wens ik jullie een mooie jaarwisseling!  
 
  



 

   

Kandidaat-bestuurslid Breedtesport Jeugd: Linda Selhorst 
 

Fijn kennis te maken! Voor veel mensen zal ik een nieuw gezicht zijn, dus graag stel 
ik me voor. Mijn naam is Linda Selhorst en ik volleybal sinds een aantal jaar. Je zou 
me kunnen kennen als speelster in de dameslijn breedtesport, oud lid van de 
Dames TC, publiek in de hal op zaterdag of als lid van de cultuurcommissie. Zitting 
in deze commissie heeft me veel energie gegeven; ik heb de gesprekken met de 
leden, vrijwilligers en de samenwerking met de overige commissieleden als 
inspirerend en motiverend ervaren. Dit is voornaamste de reden dat ik me heb 
aangemeld als kandidaat-bestuurslid. 
 

Voordat ik ging volleyballen bij Spaarnestad heb ik bij diverse clubs getennist en was ik, als schaatser en 
later met name als vrijwilliger, actief bij IJsclub Haarlem. Ruim 25 jaar heb ik binnen de Haarlemse 
schaatsclub diverse vrijwilligersfuncties ingevuld. Als 12-jarige ben ik begonnen als assistent bij het 
jeugdschaatsen om vervolgens door te groeien. Ik heb binnen de jeugdafdeling rollen vervuld in de functie 
van trainer, secretaris en voorzitter van de jeugd-activiteitencommissie en coördinator van de gehele 
jeugdafdeling. Ik heb bij de IJsclub twee keer een positie binnen het bestuur bekleed. In deze 
bestuursperiodes heb ik beleid mede-ontwikkeld en uitgevoerd op gebied van o.a. talentherkenning en –
ontwikkeling, breedtesport jeugd, vrijwilligers, clubkleding en ledenwerving en –behoud.  
 
In mijn werk als fysiotherapeut en gespecialiseerd kinderfysiotherapeut ligt mijn focus op het stimuleren 
van de motorische ontwikkeling en het vergroten van de belasting/belastbaarheid van 0-18jarigen.  
Het motiveren en uitdagen van kinderen en jongeren vind ik het allerleukste van mijn werk. Het maakt voor 
mij geen verschil op welk niveau iemand functioneert; ik geloof erin dat je op ieder niveau het beste uit 
jezelf kan halen en dat je de meeste voldoening ervaart als je je ontwikkelt op je eigen niveau.  
 
Als ondernemer binnen de fysiotherapie en als oprichter en bestuurder van een vrijwilligersorganisatie met 
projecten met straatkinderen in de Filipijnen heb ik veel ervaring opgedaan op beleidsmatig en strategisch 
niveau.  
 
Een ideale sportclub is voor mij een omgeving waarbij alle leden kunnen halen wat ze nodig hebben. Dit kan 
variëren van een uurtje in de week bezig zijn, tot het ontwikkelen van zichzelf op sportief, maatschappelijk 
en/of sociaal gebied. Voor veel mensen is een vereniging een tweede familie, waar je je thuis voelt, 
vriendschappen sluit, je sport beoefent en plezier maakt. Aan het vormgeven van deze ideale sportclub zou 
ik graag mijn bijdrage willen leveren door het vervullen van een bestuursfunctie.  
 
Graag stel ik mij op de ALV van 11 januari 2025 beschikbaar als bestuurslid Breedtesport Jeugd. 
  
Voor nu wens ik iedereen een gezellige jaarwisseling en een bijzonder nieuw jaar toe, waarin gezondheid en 
plezier voorop staan! 

 
 
 
 
 
 



 
Kandidaat-bestuurslid Prestatiesport: Debby Pilon-Stam 
 

Hallo allemaal! Mijn naam is Debby Pilon-Stam, 40 jaar, trotse moeder 
van Mees (10) en Zazie (6) en al meer dan 14 jaar gelukkig getrouwd 
met Paul.  
 
Paul loopt al wat langer rond bij Allides en VC Spaarnestad en sinds 1,5 
jaar speelt Mees met heel veel plezier volleybal bij de mini’s. Zazie 
heeft onlangs haar eerste training gehad dus je kunt wel zeggen dat ik 
een trotse volleybalmoeder ben! Maar het volleybal zit al veel langer 
in mijn bloed. 
 

Op mijn 7e begon ik bij VV Zaanstad en vanaf 17 jarige leeftijd speelde ik op ere-divisie niveau bij 
verschillende clubs in Nederland.  
 
Mijn volleybalcarrière bracht me ook naar het buitenland, waar ik gespeeld heb in Rusland, Turkije, Polen, 
Azerbeidzjan en Frankrijk. En mocht ik meer dan 350 interlands spelen voor het Nederlands Team, met als 
hoogtepunt de Olympische Spelen van 2016 in Rio de Janeiro. We grepen helaas net naast de medailles 
(auw…dat doet nog steeds pijn). 
 
Na mijn actieve leven als professioneel volleybalster heb ik me gestort op een maatschappelijke carrière. 
Inmiddels ben ik al enige tijd afgestudeerd als sportdiëtist en werk ik op dit moment als adviseur voor 
gemeenten en als productowner bij JOGG, een organisatie die zich inzet voor een gezonde leefomgeving 
voor kinderen. Een uitdagende en dynamische baan waarin ik samenwerk met diverse stakeholders, 
uiteenlopende belangen afweeg, integraal beleid ontwikkel én dit weet te vertalen naar concrete 
praktijkoplossingen. 
 
Door mijn verleden in het volleybal krijg ik vaak de vraag of ik het niet mis. Lange tijd was het antwoord 
"nee", maar sinds Mees wekelijks met veel plezier (en ambitie) in de sporthal staat, begint het steeds meer 
te kriebelen. Ik zie in mijn kinderen dezelfde passie en het gevoel van thuis zijn in de sporthal, net zoals ik dat 
vroeger had. Die warme herinneringen en de mooie momenten in de topsport jaren geven mij het 
verlangen om iets terug te doen voor de sport. 
 
Als je voor mij kiest als bestuurslid Prestatiesport, breng ik mijn ervaringen als voormalig topsporter, mijn blik 
als ouder en mijn gedrevenheid mee om samen te bouwen aan een toekomstbestendige club. Ik zie veel 
potentie in VC Spaarnestad en ik wil graag mijn steentje bijdragen om de prestatiesport verder te brengen 
en prestatie en breedtesport met elkaar te verbinden. 
 
Ik wens iedereen een geweldige jaarwisseling en kijk uit naar een sportief en succesvol 2025! 
 
  



 

   

Kandidaat-bestuurlid Breedtesport: Dijana Schutter 
 

Met veel plezier en enthousiasme stel ik mij opnieuw kandidaat voor de functie 
van Bestuurslid Breedtesport Senioren bij VC Spaarnestad. Voor wie mij nog niet 
kent: mijn naam is Dijana Schutter. Ik woon samen met mijn vriend Bjorn en 
onze zoon Ragnar in Haarlem, en naast mijn werk als projectmanager bij 
Randstad Global heb ik een groot hart voor onze club én voor het volleybal. 
 
Het afgelopen jaar heb ik met veel energie mogen bijdragen aan de vereniging 
in deze bestuursrol. In die tijd heb ik ervaren hoe krachtig onze club is als we 
samenwerken aan groei en ontwikkeling. Toch voelt het alsof er nog zoveel 
mooie kansen voor ons liggen. Vooral het tot leven brengen van de 

aanbevelingen uit het IJzerman-rapport is voor mij een belangrijke drijfveer. Ik geloof dat we met een 
gezamenlijke visie de breedtesport senioren nog sterker kunnen maken en onze vereniging nog 
toekomstbestendiger kunnen maken. 
 
Mijn ervaring in de technische commissie van de dames breedtesport heeft me laten zien hoe waardevol 
structuur en samenwerking zijn. Of het nu gaat om het organiseren van trainersdagen of het verbeteren 
van de organisatie van onze activiteiten, ik haal er veel voldoening uit om samen met anderen concrete 
resultaten neer te zetten. In mijn werk als projectmanager combineer ik diezelfde praktische en 
gestructureerde aanpak met een strategische blik. Dat wil ik ook blijven inzetten voor VC Spaarnestad. 
 
Maar boven alles wil ik bijdragen aan een clubcultuur waar iedereen zich thuis voelt en met plezier kan 
sporten. Ons motto, “de club dat zijn wij,” is voor mij meer dan een slogan; het is waar het om draait. Samen 
kunnen we ervoor zorgen dat breedtesport senioren niet alleen een plek is waar volleybal centraal staat, 
maar ook een plek waar we als leden elkaar inspireren en versterken. 
 
Met mijn energie, betrokkenheid en liefde voor de club hoop ik ook de komende tijd een steentje bij te 
dragen aan de toekomst van VC Spaarnestad.  
 
Tot de ALV van 11 januari! Voor nu wens ik iedereen een mooi uiteinde en een gelukkig, sportief nieuwjaar! 
 


